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Dotyczy: wycinki lasu pomiędzy autostradą A1 a Żernikami

Szanowny Panie Prezydencie!

Zwracamy się  do Pana z  uprzejmą,  a  jednocześnie  ogromną,  prośbą o interwencję  w Nadleśnictwie
Brynek,  w  sprawie  zaprzestania  dalszej  wycinki  drzew  w  obszarze  leśnym  usytuowanym  pomiędzy  nitką
Autostrady A1 a zabudowaniami należącymi do Osiedla Żerniki. 

Do dnia dzisiejszego wycięto znaczą cześć drzew, kiedyś porastających ten obszar. Drzewa te stanowiły
naturalną osłonę przed hałasem dochodzącym od strony Autostrady, chroniły nie tylko przed hałasem, stanowiły
także zielone płuca Żernik i całych Gliwic. Drzewa były naturalnym filtrem antysmogowym dla zanieczyszczeń
pochodzących od wzmożonego ruchu samochodowego na A1.

Naszym  zdaniem  ten  fragment  lasu  powinien  zostać  przejęty,  przez  nasze  Miasto  od  Nadleśnictwa
Brynek, i przeznaczony na Miejski Park Leśny dla Gliwic! Jest on tak ważny dla Dzielnicy i Miasta, że nie może być
traktowany jako źródło pozyskiwania drewna, jak to ma miejsce przy standardowej gospodarce leśnej!

Jako osoby zaangażowane w działania proekologiczne, zobowiązujemy się do zorganizowania grup osób,
które już wiosną przyszłego roku, będą w stanie wykonać nasadzenia nowych drzew w miejscach, gdzie drzewa
zostały całkowicie wycięte. Jedynym warunkiem jest dostarczenie stosownej ilości sadzonek i osoby nadzorującej
nasadzenia, by były one dokonane zgodnie ze sztuką leśną. 

Z góry dziękujemy za zajęcie się tym problemem, istotnym dla nas wszystkich.

 
   W imieniu Rady Osiedla "Żerniki"

     i Zespołu Antysmogowego

 

Uprzejmie informujemy, że ten list oraz odpowiedź na niego, zostaną umieszczone na stronie internetowej Rady Osiedla: http://zerniki.gliwice.pl

http://zerniki.gliwice.pl/

